
                                                                                                   

 

Referat skolebestyrelsesmøde mandag d. 18. september 2024 
 
Møde nr. 2 skoleåret 2024-25 Humlebæk Skole  

 

Deltagere   

Forældrerepræsentanter: Jakob Wickmann (formand)(afbud), Julie Ninn-Hansen (næstformand), Jacob 

Blem, Peter Tegner Matz (afbud), Louise Hauerberg, Jens Henrik Johansen (afbud), Julia la Cour Krups 

Elevrepræsentanter: Priya Krishnapillai, Johanne Juhl Kristensen 

Personalerepræsentanter: Karoline Højer, Sofie Thaning 

Skolens ledelse: Hans Frøslev Jensen, Marianne Povlsen, Jan Niemeier, Trine Hartelius 

Referent: Marianne Povlsen  

 

1. Dagsorden  
Dagsordenen godkendt 
 

2. Nyt vedr. strategipunkterne 
Fremtidens skoler: 

Punktet udgår for nu, da der ikke vil være nyt på området de næste par år. 

 

Brug af devices:  

Generelt er de nye tiltag og retningslinjer for mobilatelefoner foldet fint ud, og er blevet godt 

modtaget af alle. 

Tilbagemeldingen fra skolens Pædagogiske Råd er, at det er relativt problemfrit med vores ny 

mobiltiltag og -regler på årgangene. Septemberfestivalen var mobilfri, hvilket tilsyneladende har 

haft en gavnlig effekt på fællesskabet og trivslen generelt. Septemberfestivalen er ikke 

færdigevalueret endnu.  

Til forældremøderne har mange lærerteams meldt ud, hvordan og til hvad skoleskærmene bliver 

brugt til i undervisningen, og har oplevet at få gode tilbagemeldinger på det fra forældrene.  

 

Trivselsindsatsen: 

Punktet er på dagsordenen på de forskellige møder og fora vi har på skolen herunder i teamene, og 

der bliver arbejdet med, hvordan vi kan øge trivslen blandt vores elever.  

AKT teamet arbejder med en anti-mobbestrategi og med en generel trivselshandleplan. 

Julie melder ind, der er tilbagemeldinger fra forældre på 6. årgang, om at overgangen fra 5. til 6. 

har været god og tryg. Skolens initiativer har båret frugt og forældrene er glade for og trygge ved 

det nye team. 

Tilsynet i pauserne på udskolingen har også båret frugt og hjulpet særligt 6.å til en tryggere 

overgang. 

 

3. Årsberetning 2023-24 

Punktet rykkes til næste møde. 

 

4. Planlægning af møde med forældreråd 

Julie går videre med at finde nye skolebestyrelsesrepræsentanter fra både ind- og udskoling, der 

kan stå for et møde mellem repræsentanter fra forældrerådene og repræsentanter fra skolebestyrelsen.. 

 

5. Årshjul 2024-25 (bestyrelsens fokus)  

Punktet rykkes til næste møde.  

 

6. Kompetenceudvikling målrettet skolebestyrelsen 

Skolebestyrelsen bakker op om en kursuseftermiddag for kommunens skolebestyrelser med temaet 

”kommunikation”. Det arbejder Marianne videre med. 

 



7. Princip for kommunikation  

Jens Henrik, Sofie og Marianne arbejder med princippet. Punktet tages op på næste møde, hvor det 

skal drøftes yderligere. 

 

8. Dato for skolebestyrelsesseminar om digital trivsel 

Julie går ind i samarbejdet sammen med Jakob, Marianne og Sofie. Der bliver berammet et nyt 

møde. 

 

9. Kort budgetstatus 

Der bliver indgået et budgetforlig d. 30.sept. Der er kommet følgende frem: 

Ny Humlebæk Skole bliver udskudt til 2029, ligesom andre store anlægsprojekter som ny 

svømmehal også bliver udskudt. 

Der er fra politisk side blevet lyttet til forslag fra skoleledelserne om flere ressourcer til co-teaching, 

med det der svarer til en lærerstilling på HS. 

Der etableres et tilbud til de elever i 8. og 9. årgang, der har skolevægring.  

Der bliver sparet på vedligehold af bygningerne.  

I år har vi færre elever end sidste år, hvilket påvirker skolens budget, så vi regner med at gå ud 

med et lille underskud. 

SFO’en vil gå ud med et lille overskud. 

 

 

10. Aktuelle emner i øvrigt – herunder nyt fra ledelse, elever og personalet 

Nyt fra eleverne: Priya fortæller, at medlemmerne i det nye elevråd er meget engagerede. 

”Danske elever” stod for en elevrådsaften, hvor elevrådet fra HS var flot repræsenteret. 

Johanne og Priya deltog i et trivselsforum på rådhuset, hvor de oplevede at blive lyttet til af 

politikere og andre. 

Elevrådet har samlet 5000kr. ind til en fest, som ikke blev til noget. Der er en proces i gang blandt 

udskolingens elever, hvor det skal besluttes, hvad pengene skal bruges til. 

 

Septemberfestivalen: Forslag til, om eleverne kan møde en time senere om fredagen. 

Det blev diskuteret hvorvidt, der fortsat skal sælges alkohol om torsdagen. Der var en generel 

holdning i skolebestyrelsen til, at der ikke bør sælges alkohol på skolen. 

 

Fra ledelsens side er man optaget af nyansættelser og af at Jan stopper. 

Derudover bliver der brugt energi på First Lego Leauge, der bliver afholdt 2. november. Alle skoler i 

Fredensborg er repræsenteret, og eleverne på udskolingen er engageret i dagen på forskellig 

måde. 

 

Der arbejdes fortsat med at uddanne SDG (Sustainable Development Goals) ambassadører på 

udskolingen.  

 

High Performance starter op i uge 40 med et hold på 4. og 5. årgang og et hold på 6. og 7. årgang. 

 

Marianne Povlsen er udnævnt til souschef.  

 

11. Kommende møder 

Intet at tilføje til punktet 

 

12.  Eventuelt 

Der blev spurgt ind til programmet ”Indre styrke”. Det har været gennemført på skolen tidligere. 

Nu anvender man i stedet “Basal” programmet med dertilhørende materiale (udviklet af 

Sundhedsstyrelsen), som er et tilbud til 8.årgang. Det bliver finansieret fra centralt hold ved en 

politisk bevilling.  

 


